
Protokoll fört vid styrelsemöte för Svenska Landseerklubben den 11/12 2006 
 
Närvarande: Bodil Arvidsson, Bittan Wallén, Agne Grundström, Mats Frånberg, Linda 
Söderström, Kristina Johansson 
Frånvarande: Ingrid Budmark, Yvonne Kvistberg, Kirre Kandelberg 
 
118. Ordföranden Mats förklarade mötet öppnat. 
 
119. Dagordningen lästes igenom, punkt 128 Årsmötet 2007 lades till, och därefter 
godkändes den. 
 
120. Föregående mötes protokoll lästes igenom, godkändes och lades till handlingarna. 
 
121. Ekonomisk rapport. Ingen pga kassören frånvarande. 
 
122. Inkommen post: ”Hundsport Funktionär” nr 2-06, Intresseanmälan från SKK:s 
preparandkurs (se vidare under Övriga frågor), förfrågan om årsannons i ”Hundsport” 2007(se 
vidare under Övriga frågor), månadsbrev november, CS protokoll från möte 7/9, protokoll 
Viltspår, föredragningslista CS möte 16/11, Inbjudan till kurs i avelsplanering (se vidare 
under Övriga frågor), e-post från tysk landseerägare som vill komma i kontakt med svenska 
uppfödare. Mats har vidarebefordrat detta till uppfödarna.  
 
123. Beslutsfrågor. Infomaterial om klubben till eventuellt nya medlemmar är framtaget av 
Bodil. Mats renskriver detta under vecka 50 och gör en pdf-fil. Kristina skickar sedan ut 
presentationen till de nya landseerägare som redovisas från SKK. Mats skriver dessutom om 
den broschyr som användes vid Hund 2005 så att den kan användas vid utställningar och 
andra arrangemang. 
 
124. SvLK´s logga. Mats har fått respons på förslaget. Klagomål har inkommit på hundens 
utseende, men utförandet på själva loggan har ingen invänt mot. Mot bakgrund av detta låter 
vi Ingrid Nilssons förslag ligga kvar. Mats lägger ut på hemsidan att det går att skicka in 
bilder på stående hundar som sedan kommer att ligga till grund för omröstning vid årsmötet. 
 
125. Rapporter. Klubbenkäten. Det har inkommit 17 svar på medlemsenkäten och fyra (av 17 
utskickade) på uppfödarenkäten. Tråkigt att inte fler uppfödare tog sig tid till detta trots 
frankerat svarskuvert. En utförlig analys av inkomna svar görs av Kristina tills nästa möte. 
 
126.  Landseerbladet. Mats har vidarebefordrat sitt material till Therese. Julnumret bör vara 
på tryckeriet nu och hinna ut till medlemmarna före jul. 
 
127.  Hemsidan fungerar fortsatt bra. Inofficiella resultat rapporteras inte, förutom där SvLK 
står som arrangör.  
 
128. Årsmötet 2007. Detta kommer att gå av stapeln i Västerås lördagen den 21/4 i samband 
med Wästmanlands KK:s utställning. Bodil kollar med Västerås BK om lokal. 
Mats skriver verksamhetsberättelse samt verksamhetsplan för 2007. Sammankallande i varje 
kommitté ansvarar för att respektive verksamhetsberättelse samt budget kommer in till Mats 
senast fredagen den 2/2 2007. 
 
129. Sponsorpaketet. Inget nytt att rapportera. 
 

_______   _______ 



130.  Lokalklubbar. Inget nytt att rapportera. 
 
131. Övriga frågor  
a) Intresseanmälan utbildning exteriördomare. Styrelsen beslutar att förorda Susanne Fagrell 
för SKK:s preparandkurs. 
b) Inbjudan till kurs i avelsplanering (steg 2). Eva-Britt Östman har redan gått kursen och 
klubben har i dagsläget ingen att skicka. Sista anmälningsdag är dock 2007-03-19. Kristina 
sparar inbjudan tills dess.  
c) Årsannons i Hundsport 2007. Styrelsen beslutar att förnya annonsen med samma text som 
förut. 
d) Vinstrikastelistan. Linda gör ett nytt förslag som presenteras på nästa möte.  
 
132.  Nästa möte blir måndagen den 5/2 2007 klockan 19:00 på telefon. Mötet därefter blir 
den 12/3 2007 klockan 19:00, även det på telefon. 
 
133. Mats förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet  Justeras  Mötesordförande 
 
 
 
Kristina Johansson  Bodil Arvidsson Mats Frånberg 


